
  Protokół  nr LXI/10

z obrad LXI sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu  26 października  
2010 roku  w godzinach  1100    - 14 30    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku.
W  obradach  uczestniczyło  21  radnych,   na  ogólny  stan  22  (lista  obecności 
w załączeniu  do protokołu).  
W sesji nie uczestniczył radny Zdzisław Fadrowski. 

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
3. Zmiany w porządku obrad.
4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności.
5. Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1) wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miasta Ełku Krzysztofa Wilczyńskiego,
2) zmian w budżecie miasta na 2010 rok,
3) określenia liczby przeznaczonych do wydania na rok 2011 nowych licencji na 
wykonywanie transportu drogowego taksówką,
4)  utworzenia  spółki  "Zespół  Inwestycji"  Spółka  z  ograniczoną 
odpowiedzialnością,
5)  przystąpienia  do  zmiany  części  Studium  uwarunkowań  i  kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku,
6) przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego osiedla „Kajki” w Ełku, zwanej „EŁK -  KAJKI III”,
7)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  stawek  jednostkowych  dotacji 
przedmiotowej do przedszkoli publicznych,
8)  określenia  jednostek  budżetowych gromadzących  dochody  na  wydzielonym 
rachunku bankowym,  źródeł  tych  dochodów i  ich  przeznaczenia  oraz  sposobu 
i  trybu  sporządzania  planu  finansowego  dochodów  gromadzonych  na 
wydzielonym rachunku i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w 
tym planie oraz ich zatwierdzania,
9)  przyjęcia  Zintegrowanego  Programu  Rozwoju  Obszaru  EGO  „Pro  EGO” 
w latach2014-2020,
10)  wyrażenia  woli  Gminy  Miasta  Ełk  do  realizacji  projektu  pod  nazwą 
„Koncepcja rewitalizacji drogi wodnej między Wielkimi Jeziorami Mazurskimi 
a Kanałem Augustowskim na obszarze województw podlaskiego i  warmińsko-
mazurskiego”,
11) wyrażenia woli zmierzającej do powołania szkoły sportowej w Ełku.
6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2009/2010, 

w  tym  o  wynikach  sprawdzianu  i  egzaminów  w  szkołach,  których 
prowadzenie należy do zadań własnych jednostki samorządu terytorialnego.

7. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych przez radnych Rady 
Miasta Ełku.

8. Informacja  o  złożonych  oświadczeniach  majątkowych  przez  zastępców 
prezydenta,  sekretarza  miasta,  skarbnika  miasta,  kierowników  jednostek 
organizacyjnych gminy, osób zarządzających oraz osób wydających decyzje 
administracyjne w imieniu prezydenta.

9. Interpelacje i zapytania radnych.
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10. Oświadczenia i wolne wnioski.
11. Zakończenie obrad.

   Do punktu –1-
Na wstępie sesji został odegrany hejnał Miasta Ełku.
Przewodniczący   Rady   Miasta  Waldemar  Pieńkowski  powitał  wszystkich 

zebranych i otworzył  LXI sesję Rady Miasta Ełku.  Stwierdził prawomocność 
obrad.   

Do punktu –2-
Przewodniczący  Rady Miasta  Waldemar Pieńkowski poprosił o zgłaszanie 

uwag, zastrzeżeń do protokołu nr LX/10 z dnia  28 września 2010 roku.
W związku z brakiem zastrzeżeń Przewodniczący Rady Miasta Waldemar 

Pieńkowski stwierdził, że protokół nr  LX/10 z dnia   28 września 2010 roku został 
przyjęty jednogłośnie bez uwag.

Do punktu –3-
Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski poprosił o  uwagi lub 

wnioski do rozesłanego porządku obrad. 

Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  zgłosił  wniosek   o  uzupełnienie 
porządku obrad w punkcie 5  o podpunkty 10) i 11) z tematami  – podjęcie uchwał 
w sprawach:
10)  wyrażenia  woli  Gminy  Miasta  Ełk  do  realizacji  projektu  pod  nazwą 
„Koncepcja rewitalizacji drogi wodnej między Wielkimi Jeziorami Mazurskimi 
a Kanałem Augustowskim na obszarze województw podlaskiego i  warmińsko-
mazurskiego”,
11) wyrażenia woli zmierzającej do powołania szkoły sportowej w Ełku.

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 
zgłoszone  wnioski  dot.  uzupełnienia  porządku  obrad  w  punkcie  jak  wyżej 
z tematami zacytowanymi; 16 głosami „za”, przy  1 głosie „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzym. radni wniosek przyjęli i uzupełnili porządek obrad. 

Następnie  Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski odczytał porządek 
obrad po zmianach i  poddał pod głosowanie; 17 głosami „za”, przy  0 głosach 
„przeciw”  i 0 głosach  wstrzym. - jednomyślnie „za”  radni przyjęli  porządek 
posiedzenia jak wyżej.  

 Do punktu –4-
Sprawozdanie  z  działalności  Prezydenta  Miasta  Ełku w okresie  od  dnia 

27 września 2010 r. do dnia  22 października 2010 r., w załączeniu do protokołu.
Prezydent  Miasta T.Andrukiewicz w uzupełnieniu informacji  na piśmie 

przedstawił działania jakie podejmowane były w ostatnim czasie.
Pan Prezydent poinformował:
− przyznane zostały kolejne stypendia sportowe,
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− Pan  Prezydent  spotkał  się   ze  związkowcami  MZK sp.  z  o.o.  w  Ełku. 
Rozmowy dotyczyły taboru komunikacyjnego oraz z przedstawicielami lekarzy 
Związków Zawodowych „Pro-Medica” w Ełku.
− Na ostatnim Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia Powiatów, Miast 
i  Gmin  „Stowarzyszenie  EGO  Kraina  Bociana”  przyjęty  został  Zintegrowany 
Program  Rozwoju  Obszaru  EGO   „Pro-EGO”  w  latach  2014-2020.  W  dniu 
dzisiejszym zaproponowane zostało podjęcie uchwały w  tej sprawie.
− Została   przekazana  nowa  profesjonalna  łódź  sportowa  tzw.  “czwórka 
wioślarska”  sportowcom z  Międzyszkolnego Ośrodka  Sportowego  za  sukcesy 
wioślarzy w 2009 r. Łódź kosztowała 34 tys. zł, z czego wkład miasta wynosi 
15 tys. zł, resztę kwoty wyłożyła Warmińsko-Mazurska Federacja Sportu.

− Na bieżąco monitorowana jest realizacja inwestycji w mieście.

Nie zgłoszono uwag do przedstawionej informacji.

 Do punktu –5-
1) Projekt uchwały w sprawie  wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miasta Ełku 
Krzysztofa Wilczyńskiego, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący  Rady  Miasta  przypomniał,  że  pisemną  rezygnację 
z mandatu złożył radny K.Wilczyński. Odczytał projekt uchwały.

Nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 19 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 
i  0  głosach  wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  LXI/546/10  w  sprawie 
wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miasta Ełku Krzysztofa Wilczyńskiego. 
Uchwała w załączeniu do protokołu. 

*   *   *
2)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  na  rok  2010, 
w załączeniu do protokołu.

Prezydent   Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  dokonał  prezentacji  zmian 
w budżecie miasta na 2010 rok  łącznie z autopoprawką  przedłożoną radnym na 
piśmie.

Proponowane zmiany obejmują:

I) w zakresie dochodów i wydatków realizowanych i nadzorowanych przez 
Wydział Edukacji 
Zmiany w planie finansowym dochodów i wydatków budżetowych w dziale 801 
i 854 w zakresie:

1. W rozdziale 80101 – Szkoły podstawowe -  zwiększa się wydatki bieżące 
o kwotę 360.238 zł oraz zmniejsza o kwotę  15.384 zł. Zwiększenia dotyczą 
zakupu  energii  dla  SP  nr  3,  7,  9  o  kwotę  ogółem  144.000  zł  oraz 
wynagrodzeń  dla  SP  nr  2,  3,  5,  6,  7,  9  o  kwotę  ogółem  216.238  zł, 
zmniejszenia dotyczą składek ZUS i FP tj. pochodnych od wynagrodzeń dla 
SP nr 2, 4, 5, 6, 9, o kwotę ogółem 15.384 zł.

2. W  rozdziale  80103  –  Oddziały  zerowe  w  szkołach  podstawowych  - 
zmniejsza się wydatki o kwotę 7.061 zł głównie wynagrodzeń dla SP nr 2 
i składek ZUS i FP dla SP nr 2, 5, 6, 7.

3



3. W rozdziale 80110 – Gimnazja - zwiększa się wydatki o kwotę 4.000 zł 
i zmniejsza się wydatki o kwotę 38.846 zł. W kwocie zwiększenia znajduje 
się wynagrodzenie dla Gimnazjum nr 3, w kwocie zmniejszenia znajdują 
się wynagrodzenia dla Gimnazjum nr 1, 2, 4, DWR dla Gimnazjum nr 1, 
oraz składki ZUS i FP dla Gimnazjum nr 1, 2, 4.

4. W rozdziale  80120 – Liceum Ogólnokształcące -  zmniejsza  się  wydatki 
o kwotę 46.000 zł na wynagrodzenia, składki ZUS i FP. 

5. W rozdziale 80148 – Stołówki szkolne - zmniejsza się wydatki o kwotę 
26.990 zł na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń dla SP nr 3, 4, 7 
i Gimnazjum nr 3.

6. W rozdziale 85401 – Świetlice szkolne -  zwiększa się wydatki o kwotę 
ogółem 25.592 zł  oraz zmniejsza się wydatki  o kwotę ogółem 1.814 zł. 
Zwiększenia dotyczą wynagrodzeń, składek ZUS oraz odpisu na ZFŚŚ dla 
SP nr 2, 4, 5, 6, 9, zmniejszenia dotyczą składek na FP dla SP nr 4, 5, 9.

7. W  rozdziale  85407  –  Centrum  Edukacji  Ekologicznej  -  zwiększa  się 
wydatki o kwotę 15.000 zł na zakup energii i zakup materiałów. 

8. W  rozdziale  80104  –  Przedszkola  -  zwiększa  się  wydatki  na  dotację 
przedmiotową  dla  przedszkoli  publicznych  dla  których  organem 
prowadzącym jest Miasto Ełk o kwotę ogółem 165.112 zł z przeznaczeniem 
na wypłaty dodatkowych wynagrodzeń rocznych za 2010 rok. Przedszkola 
jako  zakłady  budżetowe  postawiono  w  stan  likwidacji  w  celu 
przekształcenia w jednostki  budżetowe od 01.01.2011 roku,  w tym roku 
przedszkola  wypłacą  wszelkie  zobowiązania  łącznie  z  DWR,  które 
zazwyczaj  pozostaje  jako  zobowiązanie  na  kolejny  rok  budżetowy. 
Zmniejsza się wydatki na dotację dla przedszkoli niepublicznych o kwotę 
ogółem 192.500 zł  i  przenosi  się  całą  kwotę  na zwiększoną dotację  dla 
przedszkoli publicznych i do rozdziałów szkolnych na wydatki bieżące.

9. W rozdziale  80195 -  pozostała działalność oświaty - zwiększa się wydatki 
bieżące  o kwotę ogółem 9.000 zł na zakup materiałów i usług, zmniejsza 
się  wydatki  bieżące  o  kwotę  ogółem 238.835 zł.  zmniejszenie  dotyczy 
kwoty  46.000  zł  na  nagrody  Prezydenta,  która  została  przeniesiona  do 
rozdziału 80101 i 80110 w celu wypłacenia nagród w szkołach. Zmniejsza 
się plan wydatków o kwotę 14.728 zł na realizację projektu „Wyposażenie 
szkół  samorządowych  w  Ełku  w  pomoce  naukowe”,  który  jest  już 
zakończony i rozliczony. Zmniejsza się plan wydatków o kwotę 178.107 zł 
na  dofinansowanie  pracodawcom  kosztów  kształcenia  młodocianych 
pracowników, które to środki wydatkowane są z konta depozytowego.

10. Zwiększa się plan dochodów o kwotę 53.216 zł z tytułu zwrotów kosztów 
dotacji udzielonej przedszkolom publicznym i niepublicznym do których 
uczęszczają dzieci nie będące mieszkańcami Gminy Miasta Ełk.

11. Zmniejsza się plan dochodów o kwotę 180.096 zł w tym: 
* z tytułu zmniejszenia dotacji o kwotę 1.989 zł na realizację zakończonego już 
projektu „Wyposażenie szkół samorządowych w Ełku w pomoce naukowe”, 
* z tytułu przeniesienia na rachunek depozytowy środków Funduszu Pracy 
na  dofinansowania  pracodawcom  kosztów  kształcenia  młodocianych 
pracowników jest to kwota 178.107 zł.
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Zwiększenie  wydatków ogółem   383.632 zł  pokryte  będzie  z  kwoty przyjętej 
subwencji 
z  poprzedniego miesiąca  tj.  138.392 zł  ,  ze  zwiększonych dochodów o kwotę 
53.216 zł oraz zmniejszeń wydatków ogółem o kwotę 192.024 zł.
Zwiększenie planu wydatków w rozdziale 80101 i 80110 budżetowych dotyczą:
Zwiększenie  wydatków  w  rozdziale  80101  –  Szkoły  Podstawowe  –  o  kwotę 

49 000 zł.W związku z usunięciem awarii instalacji kanalizacyjnej w budynku 
Szkoły Podstawowej Nr 4 (pomieszczenia szatni w przyziemiu budynku) oraz 
koniecznością wykonania dodatkowych prac związanych z elewacją 2 ścian 
budynku  SP  4  (opaska  podrynnowa  i  naprawa  daszków   przy  wejściu 
głównym oraz dwóch bocznych. 

Zwiększenie  wydatków  w  rozdziale  80110  –  Gimnazja-  o  kwotę  40.000  zł. 
W  związku  z  uzasadnioną  potrzebą  doposażenia  sali  gimnastycznej 
Gimnazjum Nr 2 w urządzenia sportowe tj. kosze do piłki koszykowej służące 
uczniom SP 7 oraz Gimnazjum Nr 2- wspólne użytkowanie Sali.

Wydział  Edukacji  wnosi  i  sfinansowanie  w/w  zadań  w  ramach  wolnych 
środków finansowych w budżecie Miasta na 2010 rok. 

II) w zakresie dochodów i wydatków realizowanych i nadzorowanych przez 
Wydział Mienia Komunalnego 
Zwiększenie wydatków na wypłatę dodatków mieszkaniowych.

Zaplanowane  w  budżecie  na  2010  rok  środki  finansowe  w  wysokości 
1  400  000  zł  na  wypłatę  dodatków mieszkaniowych  nie  pozwalają  na  ich 
realizację  zgodnie  z  wydanymi  decyzjami.  Do  wykonania  zobowiązań 
niezbędna jest dodatkowa kwota w wysokości 159 000 zł, którą proponuje się 
sfinansować  z wolnych środków.

2.  Zwiększenie dochodów z opłaty targowej o kwotę 35 000 zł i przeznaczenie na 
wydatki  w dziale 900 rozdział 90095 § 4300.
III) w zakresie dochodów i wydatków realizowanych i nadzorowanych przez 
Pełnomocnika ds. Profilaktyki Alkoholowej i Narkomanii 
W związku z tym, że planowane wykonanie na 2010 rok w dziale 851 rozdziałach 
85153  przeciwdziałanie  narkomanii  i  85154  przeciwdziałanie  alkoholizmowi 
wynosi 960 443 zł,  a dochody z opłat za zezwolenia na sprzedaż alkoholu na 
dzień 30.09.2010r. wyniosły 1 007 665,51 zł wprowadza się  różnicę w kwocie 
47 223 zł po stronie dochodów w § 0480.
       Art.  182 ustawy  o  wychowaniu  w  trzeźwości  i  przeciwdziałaniu 
alkoholizmowi mówi, iż dochody z opłat za zezwolenia mogą być wydatkowane 
jedynie  na  realizację  gminnych  programów profilaktyki.  W nawiązaniu  z  tym 
zwiększa  się  wydatki  w  dziale  851  rozdziale  85154  przeciwdziałanie 
alkoholizmowi  z  przeznaczeniem na  realizację  MPPiRPA w 2010r.  przyjętego 
przez Radę Miasta Uchwałą Nr XLIX/455/10 z dnia 23.02.2010r, w tym na:
§  4170  –  32  000  zł  –  zadanie  związane  z  działalnością  Miejskiej  Komisji 
Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  (kontrola  sklepów,  procedura 
zobowiązania  do  leczenia  odwykowego,  kontrola  realizacji  MPPiRPA)  oraz 
Specjalistycznych  Punktów  Konsultacyjnych  działających  w  ramach  Poradni 
Rodzinnej,
§  4300  –  15 223  zł  –  zadanie  związane  z  działaniami  prowadzonymi  przez 
pedagogów ulicy.          
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IV)  w  zakresie  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Wydział 
Promocji i Spraw Społecznych 

Na podstawie § 1 uchwały Nr LVI/503/10 Rady Miasta Ełku z dnia 29 
czerwca  2010  roku  w sprawie  podjęcia  działań  zmierzających  do  utworzenia 
Muzeum w Ełku z dniem  1 października Prezydent Miasta Ełk powołał  Pana 
Kazimierza  Bogusza  na  stanowisko  Pełnomocnika  Prezydenta  Miasta  ds. 
utworzenia w Muzeum Ełku.
Wolne środki w wysokości 12 000 zł zostaną przeznaczone na zadania związane 
w utworzeniem Muzeum w Ełku, tj:
Opracowanie ekspertyz związanych z realizacją Muzeum. 
Wstępną kwerendę materiałów.
Opracowanie wstępnych założeń wystawy. 
Inwentaryzowanie, katalogowanie i opracowanie naukowe zbiorów.
Konferencja podsumowująca I etap prac (okres X-XII).

V)  w  zakresie  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Biuro 
Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi
W  związku  z  wykorzystaniem  środków  na  dotacje  celowe  z  budżetu  miasta 
w  ramach  Otwartego  Konkursu  Ofert  '2010  na  zadaniu  Edukacyjna  opieka 
wychowawcza – placówki wychowania pozaszkolnego i zabezpieczeniu środków 
na  realizację  tego  zadania  samorządu  miasta  Ełku  w  ostatnim  okresie 
dofinansowywania  ofert  grantowych,  zachodzi  konieczność  korekty  planu 
wydatków w 2010 r.:
1.  Zwiększenie  planu w zadaniu  edukacyjna opieka  wychowawcza  – placówki 
wychowania pozaszkolnego o kwotę 3 500 zł.
2. Zmniejszenie planu w zadaniu kultura fizyczna i sport o kwotę 3 500 zł.

Powyższe zwiększenia pokryte będzie z zadania kultura fizyczna i sport, na 
którym  środki  nie  zostały  w  pełni  wykorzystane.  Zmiany  te  nie  spowodują 
zwiększenia  wydatków  budżetowych  przeznaczonych  na  realizację  zadań 
samorządu miasta Ełku w ramach Otwartego Konkursu Ofert' 2010.
VI) w zakresie Projektów realizowanych z udziałem środków z UE``
− Zarządzenie projektem „Rozbudowa Techno – Parku w Ełku”  
Gmina Miasto Ełk jest  w trakcie budowy Techno – Parku w Miejskiej  Strefie 
Rozwoju  Techno-Park  w  Ełku.  Projekt  otrzymał  dofinansowanie  w  ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia i Mazury 2007-2013. W budżecie 
Miasta  Ełku  wydatki  na  zarządzanie  projektem  były  planowane  jako  koszty 
kwalifikowane i miały otrzymać dofinansowanie. Jednakże po ocenie formalnej 
koszt  zarządzania  został  zakwalifikowany  jako  koszt  niekwalifikowany  i  nie 
otrzyma  dofinansowania  z  UE.  Wydatek  zostanie  poniesiony   ze  środków 
własnych. 
2. Turystyczna Sieć Współpracy – klaster „SUWALSZCZYZNA – MAZURY’
6.09.2010 r. została podpisana deklaracja partnerstwa na rzecz realizacji projektu 
pn.  Turystyczna  Sieć  Współpracy  –  klaster  „SUWALSZCZYZNA-MAZURY” 
pomiędzy  partnerem  wiodącym  –  Suwalską  Izbą  Rolniczo-Turystyczną  oraz 
pozostałymi  partnerami:  Gminą  Miastem  Ełk,  Gminą  Gołdap,  Augustowską 
Organizacją Turystyczną oraz Lokalną Organizacją Turystyczną Ziemi Oleckiej. 
Projekt  realizowany  będzie  w  ramach  Inicjatyw  promujących  postawy 
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przedsiębiorcze i  wspierające rozwój  przedsiębiorczości  -  Fundusz Grantów na 
Inicjatywy Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości, finansowany 
z  Europejskiego  Funduszu  Społecznego,  Program  Operacyjny  Kapitał  Ludzki, 
Poddziałanie  2.2.1:  Poprawa  jakości  usług  świadczonych  przez  instytucje 
wspierające rozwój przedsiębiorczości i innowacyjności.
Okres realizacji projektu: wrzesień 2010 – marzec 2012.
Projekt  jest  realizowany w całości  ze  środków Unii  Europejskiej.  Środki  jakie 
wpłyną 
do budżetu Gminy Miasta Ełk będą przeznaczone na wynagrodzenie konsultanta, 
podróże służbowe krajowe oraz szkolenie. W załączeniu znajduje się załącznik nr 
4, w którym ujęte są również środki jakie będą przeznaczone na realizację projektu 
w roku 2011 oraz 2012. 
VII) pozostałe zmiany:
Zwiększa  się  dochody  budżetu  o  kwotę  50 645  zł  z  tytułu  dotacji  z  budżetu 

państwa na realizację zadań własnych gminy z zakresu pomocy.
Zmniejsza się wydatki budżetu o kwotę 98 273 zł. w pomocy społecznej – dział 

852  rozdział  85216  §  3110.  Kwota  zwiększa  kwotę  wolnych  środków.  Z 
uwagi   na  zamrożenie  progów  dochodowych  branych  pod  uwagę  przy 
wypłacanych zasiłkach potrzeby w tym zakresie są niższe niż zakładano.

Deficyt  budżetu zwiększa się  o  kwotę  249  474 zł  i  zostanie  sfinansowanie  z 
wolnych środków. 

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Wioletta  Paczkowska 
poinformowała, że komisja  pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie miasta 
w dziale oświata.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Tomasz 
Makowski  poinformował,  że   pozytywnie  zaopiniowano  projekt  uchwały  w 
sprawie zmian    w budżecie miasta na 2010 rok bez Techno-Parku.
>  Przewodniczący  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  Tomasz  Przekop 
poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie miasta.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że  pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały  w sprawie zmian 
w budżecie miasta na 2010 rok łącznie z autopoprawką.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

projekt uchwały w zaproponowanym brzmieniu; 19 głosami „za”, przy 0 głosach 
„przeciw”  i  1  głosie  wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  LXI/547/10 
w sprawie  zmian w budżecie Miasta Ełku na 2010 rok. Uchwała  w załączeniu do 
protokołu.  

*   *    *
3) Projekt uchwały w sprawie   określenia liczby przeznaczonych do wydania na 
rok  2011  nowych  licencji  na  wykonywanie  transportu  drogowego  taksówką, 
w załączeniu do protokołu.
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Naczelnik Wydziału Działalności Gospodarczej J.Bałdyga omówiła projekt 
uchwały  i   w  imieniu  Prezydenta  Miasta   wniosła   o  podjęcie  uchwały. 
Uzasadnienie do projektu uchwały:
Zgodnie z art. 6 ust.6 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o transporcie  drogowym
(Dz. U. z 2007r. Nr 125, poz. 874 z późn. zm.) właściwe rady gmin określają na 
dany rok kalendarzowy, nie później niż do 30 listopada roku poprzedniego, liczbę 
przeznaczonych  do wydania nowych licencji po zasięgnięciu opinii organizacji 
zrzeszających miejscowych taksówkarzy i organizacji, których statutowym celem 
jest ochrona praw konsumenta.
Do  końca  2002  r.  zezwolenia  na  prowadzenie  transportu  drogowego  taxi 
wydawane  były  bez  ograniczeń.  Od  roku  2002  rady  gmin  określają  liczbę 
przeznaczonych  do  wydania  nowych  licencji  w  roku  następnym.  W  związku 
z  tym,  że  w  2002  r.  Rada  Miasta  Ełku  nie  podjęła  takiej  uchwały,   w  roku 
2003   nowe  licencje  nie  były  wydawane,  a  71  przedsiębiorców zlikwidowało 
działalność taxi ze  względu na brak kwalifikacji, wymaganych zmienioną ustawą 
o transporcie drogowym.  

        Przedstawiciele stowarzyszeń taksówkarzy na spotkaniu z Prezydentem Miasta 
       w   dniu 08.09.2010 r.
         wystąpili o niewydawanie licencji w 2011 r.
         Poszczególne organizacje zrzeszające taksówkarzy proponują:
         - Radio Taxi „KIER”        10  nowych   licencji,
         - Radio Taxi „KIER”                                                                           10  nowych licencji,

- Stowarzyszenie Taksówkarzy Ełckich  „EXTRA - TAXI”                 0  nowych licencji,
- Stowarzyszenie Taksówkarzy Ełckich „HALO TAXI”                       0  nowych licencji,
- Stowarzyszenie „Korporacja RADIO - TAXI”                                   0  nowych licencji, 
- Stowarzyszenie Taksówkarzy Ełckich RADIO - TAXI „STERT”      0  nowych licencji,
- Stowarzyszenie Taksówkarzy „EURO – TAXI”                                 0  nowych licencji.
Z załączonego zestawienia wynika, że liczba uchwalonych do wydania nowych 
licencji na poszczególne lata nie oznacza  wzrostu działalności w tej branży.
Na  koniec  2009  r.  ilość  funkcjonujących  taxi  była  taka  sama  jak  w  2002  r. 
W roku  2010  przybyło  12  nowych  działalności  tej  branży,  a  15  taksówkarzy 
zgłosiło zawieszenie działalności. 
W   związku   z   powyższym   proponuje  się  przyjąć   liczbę  15   licencji 
przeznaczonych do wydania 
w 2011 roku. 

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>   Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Tomasz 
Makowski poinformował, że  pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że  pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 18 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 
i 1 głosie wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr LXI/548/10  w sprawie określenia 
liczby  przeznaczonych  do  wydania  na  rok  2011  nowych  licencji  na 
wykonywanie  transportu  drogowego  taksówką. Uchwała   w  załączeniu  do 
protokołu. 
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*   *   *
4)  Projekt  uchwały  w sprawie  utworzenia  spółki  "Zespół  Inwestycji"  Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością,  w załączeniu do protokołu.

Kierownik  Zespołu  Inwestycji  Kalina  Bender  omówiła  projekt  uchwały 
i  w imieniu Prezydenta Miasta  wniósła  o podjęcie uchwały. 

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>   Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Tomasz 
Makowski poinformował, że  pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że  pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały.

Nie wniesiono zastrzeżeń do propozycji projektu uichwały.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

przedłożony  projekt  uchwały  w  sprawie  jak  wyżej;   15  głosami  „za”,  przy 
0  głosach  „przeciw”  i  3  głosach  wstrzymujących   radni  podjęli  Uchwałę 
Nr LXI/549/10 w sprawie  utworzenia  spółki  "Zespół  Inwestycji"  Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością. Uchwała w załączeniu do protokołu.  

*   *  *
5)  Projekt  uchwały  w  sprawie   przystąpienia  do  zmiany  części  Studium 
uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Ełku, 
w załączeniu do protokołu.

Naczelnik  Wydziału  Planowania  Przestrzennego  i  Gospodarki 
Nieruchomościami  Sławomir  Chilicki   omówił  projekt  uchwały  i  w  imieniu 
Prezydenta Miasta wniósł   o podjęcie.

 Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku Tomasz 
Makowski poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Zastępca  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego 
Michał  Andruszkiewicz  poinformował,  że  komisja   pozytywnie  zaopiniowała 
projekt uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

projekt uchwały w zaproponowanym brzmieniu; 17 głosami „za”, przy 0 głosach 
„przeciw”  i  1  głosie  wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  LXI/550/10 
w sprawie  przystąpienia  do zmiany części  Studium uwarunkowań i  kierunków 
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Ełku. Uchwała   w  załączeniu  do 
protokołu.     

*   *  *
6) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego osiedla „Kajki” w Ełku, zwanej „EŁK - 
KAJKI III”, w załączeniu do protokołu.

Naczelnik  Wydziału  Planowania  Przestrzennego  i  Gospodarki 
Nieruchomościami  Sławomir  Chilicki  omówił  projekt  uchwały  i  w  imieniu 
Prezydenta Miasta wniósł   o podjęcie.
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Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku Tomasz 
Makowski poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Radny  W.Kwiatkowski  zwrócił  uwagę,  że  podejmując  tę  uchwałę  nie 
będzie możliwości realizowania promenady wokół jeziora. Zwraca się z prośbą do 
radnych  o  przemyślenie  w  podejmowaniu  decyzji.  Byłoby  wielką  stratą  dla 
mieszkańców naszego miasta, gdybyśmy zezwolili w tym miejscu na wykupienie 
terenów do  jeziora  i  wówczas  nigdy  nie  wróci  temat  promenady  w tej  części 
miasta. Proponuje, aby został przygotowany projekt uwzględniający wybudowanie 
promenady wokół jeziora. Należy rozważyć, np. wybudowanie drogi publicznej 
w tym miejscu, a w dalszej kolejności promenadę.

Radny  Idzi  Podwojski  poparł  wypowiedź  radnego  W.Kwiatkowskiego. 
Proponował  zdjąć  z  porządku  dzisiejszej  sesji  i  odesłać  projekt  uchwały  do 
ponownego rozpatrzenia w komisjach.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  W.Szelążek  wyjaśnił,  że  w  związku 
z wnioskami mieszkańców został przygotowany projekt uchwały. Podkreślił,  że 
jest to tylko  przystąpienie do zmiany części Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku.

Radny R.Baranowski zgłosił wniosek o dołączenie planu z oznaczeniem nr 
działek w proponowanym planie.    

Radny T.Makowski  w związku z powyższą dyskusją zobowiązał się, że 
jeśli w dniu dzisiejszym nie będzie rozpatrywany projekt uchwały, to przed sesją 
zaplanowaną na 9 listopada b.r.  zwoła posiedzenie Komisji Mienia Komunalnego, 
Prawa i Porządku, między innymi dla tego tematu.       
  Zastępca  Prezydenta  Miasta  W.Szelążek  -  w  związku  z  zapewnieniem 
Przewodniczącego Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa i  Porządku,  że  zwoła 
posiedzenie przed 9 listopada b.r. wycofał z obrad projekt uchwały w sprawie jak 
wyżej.

*   *   *
7)  Projekt  uchwały  zmieniający  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  stawek 
jednostkowych dotacji przedmiotowej do przedszkoli publicznych,  w załączeniu 
do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił projekt uchwały i wniósł 
o podjęcie.  
Uzasadnienie do projektu uchwały:
Projekt przedmiotowej uchwały dotyczy ustalenia stawek jednostkowych dotacji 
przedmiotowej (w przeliczeniu na jedno miejsce przeliczeniowe w przedszkolach) 
na okres od 1 listopada 2010 roku. Zwiększenie stawek jednostkowych pozwoli 
wypłacić  dodatkowe  wynagrodzenie  roczne  w  likwidowanych  w  celu 
przekształcenia przedszkolach w jednostki budżetowe. W odniesieniu do stawek 
obowiązujących w miesiącu wrześniu 2010 roku, stawki nie ulegają zmianie w 
przedszkolach: „Ekoludki”, „Bajka”, Mali Odkrywcy”. 
W pozostałych przedszkolach ulegną zmianie jak niżej:
1)  Przedszkole Samorządowe Nr 2 im. Jana Brzechwy stawka wzrośnie o 113,40 
zł,  (155  miejsc  x  113,40  zł  x  2  miesiące  =  35.154  zł)  .  Zwiększenie  dotacji 
przeznaczone jest na    wypłatę dodatkowego wynagrodzenia rocznego za 2010 
rok. 
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2)  Miejskie  Przedszkole  „Niezapominajka”  stawka wzrośnie  o  115,40 zł,  (135 
miejsc x 115,40 zł  x 2 miesiące = 31.158 zł). Zwiększenie dotacji przeznaczone 
jest na wypłatę dodatkowego wynagrodzenia rocznego za 2010 rok.
3) Miejskie Przedszkole „Światełko” stawka wzrośnie o 78 zł (141 miejsc  x 78 zł 
x  2 miesiące = 21.996 zł  ).  Zwiększenie  dotacji  przeznaczone jest  na  wypłatę 
dodatkowego wynagrodzenia rocznego za 2010 rok.
4)  Miejskie Przedszkole ”Słoneczna Ósemka” stawka wzrośnie o 211,00 zł, (182 
miejsca x 211,00 zł  x 2 miesiące =  76.804 zł). Zwiększenie dotacji przeznaczone 
jest na wypłatę dodatkowego wynagrodzenia rocznego za 2010 rok. 
Dotacja zwiększona została o kwotę ogółem: 165.112 zł.
Pokrycie dotacji nastąpi z rozdziału 80104 z paragrafu 2540 w wysokości 165.112 
zł. 

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Wioletta  Paczkowska 
poinformowała, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego 
R.Baranowski  poinformował,  że  komisja  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały.   

Nie podjęto dyskusji.        
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

przedłożony  projekt  uchwały;   19 głosami  „za”,  przy  0  głosach  „przeciw” 
i 0 głosach wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr LXI/551/10  zmieniająca uchwałę 
w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej do przedszkoli 
publicznych. Uchwała w załączeniu do protokołu.  

*   *   *
8)  Projekt uchwały w sprawie  określenia jednostek budżetowych gromadzących 
dochody  na  wydzielonym  rachunku  bankowym,  źródeł  tych  dochodów  i  ich 
przeznaczenia oraz sposobu   i trybu sporządzania planu finansowego dochodów 
gromadzonych  na  wydzielonym  rachunku  i  wydatków  nimi  finansowanych, 
dokonywania  zmian  w  tym  planie  oraz  ich  zatwierdzania,  w  załączeniu  do 
protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił projekt uchwały i wniósł 
o podjęcie.  
Uzasadnienie do projektu uchwały:
  Zgodnie z art. 223 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych 
(Dz. U.  z 2009 r. Nr 157, poz. 1240 z późn. zm.) gminne jednostki budżetowe 
prowadzące działalność określoną w ustawie z dnia 7 września 1991 r. o systemie 
oświaty  (Dz.  U.  z  2004  r.  Nr  256,  poz.  2572  z  późn.  zm.)  gromadzą  na 
wydzielonym rachunku dochody określone  w uchwale  przez  organ stanowiący 
jednostki  samorządu  terytorialnego.  Ponadto  ww.  organ  jest  zobowiązany  do 
określenia  w  szczegółowości  wykazu  jednostek  budżetowych  gromadzących 
dochody  na  wydzielonym  rachunku  bankowym,  źródeł  tych  dochodów  i  ich 
przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów i 
wydatków nimi finansowanych, a także dokonywania zmian w tym planie i ich 
zatwierdzania.
            Jednocześnie, zgodnie z art. 93 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.  
przepisy wprowadzające ustawę o finansach publicznych, utworzone wydzielone 
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rachunki  dochodów  własnych  gminnych  jednostek  budżetowych  na  podstawie 
dotychczasowych  przepisów  mogą  funkcjonować,  zgodnie  z  dotychczasowymi 
przepisami, do dnia 31 grudnia 2010 roku, stąd proponowane jest wejście w życie 
zapisów niniejszej uchwały z dniem 1 stycznia 2011 roku. 

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Wioletta  Paczkowska 
poinformowała, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego 
R.Baranowski  poinformował,  że  komisja  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały.   

Nie podjęto dyskusji.        
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

przedłożony  projekt  uchwały;   19 głosami  „za”,  przy  0  głosach  „przeciw” 
i 0 głosach wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr LXI/552/10 w sprawie  określenia 
jednostek  budżetowych  gromadzących  dochody  na  wydzielonym  rachunku 
bankowym,  źródeł  tych  dochodów  i  ich  przeznaczenia  oraz  sposobu   i  trybu 
sporządzania  planu  finansowego  dochodów  gromadzonych  na  wydzielonym 
rachunku i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz 
ich zatwierdzania. Uchwała w załączeniu do protokołu.  

*   *  *
9)  Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Zintegrowanego  Programu  Rozwoju 
Obszaru EGO „Pro EGO”   w latach 2014-2020, w załączeniu do protokołu.

Pan  Maciej  Juchniewicz  z  Biura  Organizacji  Pozarządowych  omówił 
Zintegrowany Program Rozwoju Obszaru EGO „Pro EGO”   w latach 2014-2020,

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>   Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Tomasz 
Makowski poinformował, że  komisja zapoznała się z projektem uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował,  że   że   komisja  zapoznała  się  z  projektem uchwały  i  wyraziła 
pozytywną opinię.

Nie wniesiono formalnych zastrzeżeń.        
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

przedłożony  projekt  uchwały;   18 głosami  „za”,  przy  0  głosach  „przeciw” 
i 0 głosach wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr LXI/553/10 w sprawie  przyjęcia 
Zintegrowanego Programu Rozwoju Obszaru EGO „Pro EGO”   w latach 2014-
2020. Uchwała w załączeniu do protokołu.  

*  *  *

10) Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia woli Gminy Miasta Ełk do realizacji 
projektu  pod  nazwą  „Koncepcja  rewitalizacji  drogi  wodnej  między  Wielkimi 
Jeziorami  Mazurskimi  a  Kanałem  Augustowskim  na  obszarze  województw 
podlaskiego i warmińsko-mazurskiego”, w załączeniu do protokołu.

Pani  Renata  Samełko Naczelnik  Wydziału  Strategii  i  Rozwoju  omówiła 
projekt uchwały.
Uzasadnienie do projektu uchwały:
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Celem  projektu  jest  opracowanie  koncepcji  rewitalizacji  drogi  wodnej 
między Wielkimi Jeziorami Mazurskimi a Kanałem Augustowskim na obszarze 
województw  podlaskiego  i  warmińsko-mazurskiego  w  celu  aktywizacji 
gospodarczej  i  turystycznej  dróg  wodnych  między  Wielkimi  Jeziorami 
Mazurskimi a Kanałem Augustowskim. Realizacja projektu nastąpi w latach 2011-
2012,  po  podpisaniu  umowy o  dofinansowaniu projektu  ze  środków Programu 
Operacyjnego Rozwój Polski Wschodniej.

Całkowita wartość projektu wynosić będzie 1 000 000  zł.

Projekt  finansowany będzie w następujący sposób:
a)  ze  środków Programu Operacyjnego Rozwój  Polski  Wschodniej  900 000 zł 
(90% całkowitej wartości projektu)
b) ze środków własnych Gminy Miasta Ełk -  w kwocie 12 500 zł,
c) innych źródeł: dotacje celowe: Powiatu Ełckiego, Województwa Warmińsko – 
Mazurskiego,  Województwa  Podlaskiego,  Powiatu  Grajewskiego,  Gminy  Ełk, 
Gminy Rajgród, Gminy Płaska - w kwocie 87 500 zł.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>   Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Tomasz 
Makowski poinformował, że  komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  Tomasz  Przewkop 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że  komisja komisja pozytywnie zaopinio0wała projekt uchwały.

Nie wniesiono formalnych zastrzeżeń.        
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

przedłożony  projekt  uchwały;   18 głosami  „za”,  przy  0  głosach  „przeciw” 
i 0 głosach wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr LXI/554/10 w sprawie  wyrażenia 
woli Gminy Miasta Ełk do realizacji projektu pod nazwą „Koncepcja rewitalizacji 
drogi wodnej między Wielkimi Jeziorami Mazurskimi a Kanałem Augustowskim 
na  obszarze  województw  podlaskiego  i  warmińsko-mazurskiego”. Uchwała 
w załączeniu do protokołu.  

*  *  *

11) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli zmierzającej do powołania szkoły 
sportowej w Ełku, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił projekt uchwały.
Uzasadnienie do projektu uchwały:
Konstytucja  Rzeczypospolitej  Polskiej  stanowi  w  art.68  ust.  5,  że  „Władze 
publiczne  popierają  rozwój  kultury  fizycznej,  zwłaszcza rozwój  wśród dzieci  i 
młodzieży.”
W  naszym  mieście  potrzebne  są  rozwiązania  systemowe,  które  pozwalałyby 
osiągać  wysokie  wyniki  we  współzawodnictwie  dzieci  i  młodzieży.  Wysoki 
poziom  nauczania  ma  iść  w  parze  z  wysokim  wynikiem  sportowym.  Takie 
połączenie  zapewnia  szkoła  sportowa,  gdzie  kształciliby  się  przyszli  medaliści 
Mistrzostw Polski, Europy, Świata i Igrzysk Olimpijskich. Powstanie szkoły przy 
ogólnym zrozumieniu problemu powinien być przykładem inwestycji w człowieka 
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- jego talent i umiejętności, inwestycja w utalentowaną sportowo młodzież zwróci 
się w postaci  promocji  miasta,  trudnej  do osiągnięcia w innych dziedzinach to 
również szansa rozszerzenia systemów motywujących do pracy z młodzieżą kadry 
pracującej obecnie.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>   Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Wioletta  Paczkowska 
poinformowała, że  komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  Tomasz  Przekop 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nie wniesiono formalnych zastrzeżeń.        
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

przedłożony  projekt  uchwały;   18 głosami  „za”,  przy  0  głosach  „przeciw” 
i 0 głosach wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr LXI/555/10 w sprawie  wyrażenia 
woli zmierzającej do powołania szkoły sportowej w Ełku. Uchwała  w załączeniu 
do protokołu.  

Do punktu -6-
Informację  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  za  rok  szkolny 

2009/2010,   w tym o wynikach sprawdzianu i egzaminów w szkołach, których 
prowadzenie  należy  do  zadań  własnych  jednostki  samorządu  terytorialnego, 
w  wersji  multimedialnej  zaprezentował  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Artur 
Urbański.

Informacja w wersji papierowej stanowi załącznik do protokołu.

      Do punktu -7-
Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski  odczytał  informację 

o złożonych oświadczeniach majątkowych przez radnych Rady Miasta Ełku za rok 
2009,  zgodnie z załączonym do protokołu pismem z dnia 18 października 2010 
roku.  Jednocześnie  poinformował,  że  do  Przewodniczącego  Rady  Miasta  nie 
wpłynęła  jeszcze  analiza  złożonych  oświadczeń  majątkowych  dokonana  przez 
Urząd Skarbowy w Ełku. Wpłynie ona w terminie późniejszym.  Zainteresowani 
radni będą mogli zapoznać się  z nią w Biurze Rady Miasta.

Do punktu -8-
 Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz na piśmie przedłożył informację 
o złożonych oświadczeniach majątkowych przez zastępców prezydenta, sekretarza 
miasta,  skarbnika miasta,  kierowników jednostek organizacyjnych gminy,  osób 
zarządzających  oraz  osób  wydających  decyzje  administracyjne  w  imieniu 
prezydenta. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do punktu -9-
Radny Tomasz Makowski przypomniał,  że Prezydent Miasta zwrócił  się 

z  wnioskiem do Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa i  Porządku o  opinię  w 
sprawie zamiany lokalu mieszkalnego nr 6b i 6c w budynku przy ul. Kościuszki 
20 na lokal nr 5  i 5a w budynku przy ul. Armii Krajowej 33 dla Caritas Diecezji 
Ełckiej  w  celu  utworzenia  placówki  opiekuńczo-wychowawczej.  Komisja 
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wniosku nie rozpatrywała. Rady zwraca się z zapytaniem, czy w związku z tym 
Prezydent Miasta podjął decyzję w tej sprawie ?

Radny Tomasz Przekop poinformował, że do Prezydenta Miasta przedłożył 
projekt uchwały w sprawie nadania nazwy stadionowi miejskiemu.  Radny zwraca 
się z zapytaniem dlaczego  projekt uchwały nie został wprowadzony pod obrady 
żadnej z komisji ?

Odpowiedzi na  interpelacje  radnemu T.Makowskiemu udzielił  Naczelnik 
Wydziału  Mienia  Komunalnego  A.Semeńczuk,  informując,  że  12.08.2010r. 
złożony został  wniosek,  o  którym mówił  radny.  Komisja  do  dnia  dzisiejszego 
tematem  się  nie  zajęła,  gdyż  Pan  Przewodniczący  nie  zwoływał  posiedzenia 
komisji.  Wniosek  został  przedstawiony  na  posiedzeniu  Komisji  Budżetowej 
i  Rozwoju  Gospodarczego w dniu  30.08.2010r..   Komisja  zapoznała  się  i  nie 
wniosła sprzeciwu. 

Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  udzielił  odpowiedzi  na  interpelację 
radnemu T.Przekopowi, informując, że w roku 1966 lub 1967 stadionowi nadano 
imię. W obecnej chwili poszukujemy dokumentu – aktu nadającego nazwę.  Po 
odnalezieniu tego dokumentu do tematu wrócimy.

Radny J.Czepułkowski zwrócił  się  z zapytaniem, w czym nie dobra jest 
nazwa: „1000 Lecia Państwa Polskiego”, gdyż takie imię posiada stadion.

Do punktu -10-
Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski odczytał:

− pismo  Pana  Michała  Komorowskiego  skierowane  do  Rady  Miasta 
i Prezydenta Miasta.
− Wniosek  Prezydenta  Miasta  o  niepodejmowanie  uchwały  w  sprawie 
zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego.  Pismo  z  dnia 
15.10.2010r., znak RPP-7322/7/2010 w załączeniu do protokołu.

Do punktu -11-
Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Miasta 

Waldemar Pieńkowski zamknął obrady LX sesji Rady Miasta w dniu  28 września 
2010 roku  o godzinie 1430 .

Protokołowała:
Elżbieta Liziewska      Przewodniczył obradom:

                Waldemar Paweł Pieńkowski
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